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Notulen der Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering der Bestuurskundige 
Interfacultaire vereniging Leiden in het bestuursjaar 2020-2021  

Gehouden op 11 maart 2021 via Zoom. Aanvang: 19:00 uur.  

Online aanwezigen: Rick van Dijke (vz.), Puck Verheul (not.), Nadia Amenou, Gaby de 
Bruin, Drenis Bytyçi, Daan Canne, Luz Caraballo, Najla Dakramjiane, Marléne Derksen, 
Haije Dijkstra, Jurriaan Duijn, Tess Franken, Julia Hessel, Stan Hessing, Ida Hobma, Scott 
Holland, Esther ten Hove, Ichelle Hutink, Rosanne van Kampen, Joshua Keet, Bob Keim, 
Sander Kieboom, Tamara van de Klashorst, Laura Klein, Robin Kollenveld, Kelvin Koop, 
Pepijn Kouwenhoven, Canali Korkmaz, Gilberto Morishaw, Jelle Noorman, Silke Osinga, 
Bjorn Oud, Rebecca Plas, Atma Saam, Olav Spuij, Justin Spruit, Abel ter Steege, Kees van 
Tilborg, Alan Tinkhof, Loes Velthuis, Mike Verlaan, Olaf van Vliet, Zoë Vogelaar, Martijn 
Vugteveen, Stephanie Walroud.  
 
  

1.     Opening door technische voorzitter 
Rick opent de vergadering om 19:10.  
  
B 

2.     Vaststellen van de agenda 
Joshua vraagt of de kwestie over het artikel van de Bestuurskundige Berichten en het artikel 
van de Mare als apart punt aan de agenda toe te voegen. Hier is geen bewaar tegen. Na deze 
wijziging wordt de agenda goedgekeurd.  
  
 

3.     Ingekomen stukken 
  
Puck leest de volgende ingekomen machtigingen voor: 
  
 
 
Hallo B.I.L.- bestuur, 
  
Helaas ben ik morgenavond vanwege werkzaamheden verhinderd om aanwezig te zijn (en 
daardoor ook om te stemmen) bij de ALV. Daarom zou ik bij dezen graag Tess Franken 
willen machtigen om namens mij te stemmen bij de ALV.  
  
Succes allemaal!!! 
  
Groetjes, 
  
Jelle C. Noorman :) 
  
  
Geachte 36e secretaris der B.I.L. 
 
Bij deze wil ik u graag informeren dat ik, Leon Kok, Dhr. Haije Sybrand-Gerlof Dijkstra van 
Nijland (bsc) geboren te Nijland op 5 maart 1998, wil machtigen voor de halfjaarlijkse ALV 
op 11 maart aanstaande. 



 3 

 
Met vriendelijke, hoogachtende groet uit het meest professionele bestuurskunde-huis van Den 
Haag, te kennen huize Schlegel. 
 
Leon Kok 
  
  
 
 
Hii, 
 
Ik wil Kees van Tilborg machtigen voor de ALV vanavond. 
 
Veel plezier! 
 
Groetjes, 
 
Eva Hilz 
  
  
Beste secretaris, best bestuur, 
  
Bij deze zou ik graag Haije Dijkstra willen machtigen voor de ALV. 
  
Ik wens het hele bestuur en vooral Ida veel succes toe!  
  
Met vriendelijke groet, 
Emma Nordkamp 
  
  
Den Haag 11 maart 2021 
  
Geachte ALV, 
  
Bij deze machtig ik Joshua Keet voor de Halfjaarlijkse ALV. 
Nog een ongevraagd advies van mij: Kijk vooruit, leer van je ervaringen en blijf altijd 
kritisch! 
Succes vanavond! 
  
Was getekend, 
Dylan Schreurs 
  
 
Den Haag, 11 maart 2021 
  
Waarde ALV en geacht Bestuur, 
  
Omdat ik vanavond helaas andere verplichtingen heb, kan ik niet bij de ALV zijn. Ik wil dan 
ook Joshua Keet machtigen en vertrouw op zijn kennis en kunde!  
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Uit onderzoek is gebleken dat kinderen van vier jaar oud gemiddeld 437 vragen per dag 
stellen. Ook al zijn er altijd zaken om te bespreken op een ALV, zeker nu, hoop ik toch dat 
het aantal vragen vanavond iets minder zal zijn en dat iedereen oud en wijs genoeg is om dat 
na te streven!  
  
Met B.I.L.-blauwe groet, 
  
Jochem Herst 
Puck geeft aan dat er nog een aantal ingekomen stukken zijn die allemaal betrekking hebben 
op de kwestie omtrent het artikel van de Bestuurskundige Berichten en het artikel van 
Universitair weekblad Mare. Rick stelt voor om die stukken te behandelen bij agendapunt 
over die kwestie. 
  
  

4.     Mededelingen 
Rick heeft een aantal huishoudelijke mededelingen. Hij verzoekt iedereen om bij een vraag de 
‘raise hand’ functie te gebruiken en geeft aan dat het mogelijk is om te stemmen en dat 
gebeurt via een Google formulier. Dit zal verder worden uitgelegd wanneer hier sprake van is. 
Verder geeft hij aan dat de vergadering wordt opgenomen voor de notulen. Alle aanwezigen 
moeten zich present melden in de chat en dat als iemand de ALV moet verlaten het wenselijk 
is dat hij of zij zich ook via de chat afmeldt. Tot slot vermeldt Rick dat de presentielijst wordt 
bijgehouden door Loes in plaats van door Puck.  
  
Vincent heeft ook nog een mededeling, namelijk dat zowel Daan als Scott op 10 maart nog 
iets hebben veranderd aan hun verslag en dat zij dat beide zullen toelichten als hun stukken 
worden behandeld.  
  

5.     Instellen stemcommissie 
Haije en Stephanie worden voorgedragen als stemcommissie. Hier zijn geen bezwaren tegen 
dus wordt de stemcommissie ingesteld.  
  

6.     Goedkeuren Notulen Wissel ALV 
De notulen worden goedgekeurd. 
  

7.     Goedkeuren notulen Beleids ALV 
De notulen worden goedgekeurd. 
  

8.     Kwestie artikel van de BB en artikel van het Universitair weekblad Mare 
Omtrent dit agendapunt zijn er een aantal ingezonden brieven. Ten eerste wordt de 
ingezonden brief van Gaby voorgelezen door Puck. In deze brief geeft zij het advies om de 
verantwoordelijkheid van eindredacteur van de Bestuurskundige Berichten commissie weer 
onder de desbetreffende commissaris van het bestuur te laten vallen en raadt ze de commissie 
aan om in het vervolg de stukken van de BB kritisch met elkaar door te nemen. Tot slot 
adviseert ze het bestuur om een online statement te plaatsen op de website waarmee afstand 
wordt genomen van het desbetreffende artikel. Deze brief was verder ondertekend door Lilian 
en Esther. 
  
Ten tweede wordt de ingezonden brief van Haije voorgelezen door Puck. In deze brief geeft 
de Bestuurskundige Berichten commissie aan zich te scharen achter het inhoudelijke 
statement van de B.I.L. en redactielid Sander in het Universitair Weekblad Mare. Verder 
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wordt er aangegeven dat de commissie pal voor een open en diverse vereniging staat en dat 
het belangrijk is dat er een eerlijke dialoog moet worden gevoerd over deze kwestie. Deze 
brief was verder ondertekend door Justin, Drenis, Sebastiano, Rebecca en Marc.  
  
Tot slot wordt de ingezonden brief van Abel voorgelezen door zichzelf. In deze brief 
bekritiseert hij het handelen van een aantal alumni van de B.I.L. wat betreft de kwestie over 
het artikel van de Bestuurskundige Berichten en hij benadrukt dat hij van mening is dat 
iedereen welkom is bij de B.I.L. Hiermee zijn alle ingezonden brieven over deze kwestie 
voorgelezen. 
  
Vincent geeft aan dat hij namens het bestuur wil uitleggen hoe deze kwestie zich heeft 
ontwikkeld en hoe het bestuur hierbij heeft gehandeld. Er is een statement geplaatst in het 
Universitair Weekblad Mare en dat statement staat ook op de website van de B.I.L. Verder is 
de editie van de Bestuurskundige Berichten inclusief het desbetreffende artikel verwijderd 
van de website van de vereniging. Hij leest hierbij ook het statement voor. Tot slot vraagt hij 
aan de ALV wat de mening is over het handelen van het bestuur. Haije geeft hierbij nog aan 
dat de reactie van het bestuur, inclusief die van Ida als verantwoordelijke commissaris van de 
commissie, niet hetzelfde is als de reactie van de commissie zelf.  
  
Gilberto geeft een aantal punten aan over de inhoud van het artikel van de BB en hij geeft aan 
dat het artikel op een oneerlijke manier het werk van bepaalde organisaties binnen de 
Universiteit Leiden beoordeelt. Vincent reageert hierop door te zeggen dat hij Gilberto 
begrijpt en dat in de toekomst artikelen met soortgelijke onderwerpen op een inclusievere 
manier tot stand moeten komen. Ida geeft nog als reactie op de punten van Gilberto dat ze het 
eens is dat de BB commissie op een inclusievere manier had moeten handelen.  
  
Joshua geeft aan dat hij vindt dat het bestuur goed heeft gehandeld en stelt dat deze situatie 
voor niemand goed is uitgepakt en dat we dat alleen maar kunnen betreuren. Hij stelt dat er 
naar aanleiding van dit stuk wel een aantal dingen anders moeten. Hij reageert op de 
ingezonden brief van Gaby door te zeggen dat hij het niet eens is met het punt uit de brief dat 
Sander uit de commissie moet worden gezet en hij vraagt aan het bestuur of hier al over is 
nagedacht. Vincent geeft aan dat het bestuur nog niet de tijd heeft gehad om de brief van 
Gaby inhoudelijk te bespreken en daarbij ook niet om de vervolgstappen van deze kwestie te 
bespreken en te bepalen. Hij geeft wel een aantal voorbeelden van wat wellicht een aantal 
goede hervormingen kunnen zijn.  
  
Nadia geeft aan dat ze vindt dat het bestuur goed heeft gehandeld, maar ze geeft hierbij wel 
aan dat ze het ver vindt gaan dat het stuk uit de BB is verwijderd. Ze geeft ook aan dat dit een 
goed moment zou zijn om een open gesprek te voeren over deze kwestie aangezien het binnen 
de vereniging veel emoties oproept. Ida geeft aan dat ze openstaat voor een open gesprek over 
diversiteit en inclusiviteit en hoewel dit niet de ideale aanleiding is, het wel een mooie kans is 
om zo’n gesprek te voeren. Vincent voegt hieraan toe dat er hiervoor al een aantal stappen 
zijn gezet. Daarnaast geeft hij aan dat het bestuur het artikel uit de editie van de BB heeft 
verwijderd, omdat er is aangegeven dat er afstand wordt gedaan van het stuk en dat het stuk 
ongenuanceerd is en dat daarom het bestuur de beslissing heeft genomen om het stuk uit de 
Bestuurskundige Berichten te verwijderen. Haije heeft ook nog een reactie op de ingezonden 
brief van Gaby en andere ondergetekenden. Hij geeft aan dat de eindredactie al onder het 
bestuur valt, dus dat alle veranderingen daarin symbolisch zouden zijn. Hij geeft ook aan dat 
wat betreft het kritisch nalezen de commissie meer zou kunnen bereiken. Verder vindt hij het 
verzoek om Sander uit de commissie te zetten buiten proportie. Hij geeft ook aan dat er in het 
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verleden al is geprobeerd om een debat te organiseren over diversiteit waarbij het erg moeilijk 
werd bevonden om hier medewerking vanuit het Instituut te ontvangen. Vincent reageert 
hierop dat de deur nu nog verder open staat voor een gesprek in samenwerking met het 
Instituut omtrent dit onderwerp. Najla geeft aan dat ze vindt dat het bestuur goed heeft 
gehandeld en dat ze het eens is met het feit dat het artikel wordt verwijderd uit de editie van 
de Bestuurskundige Berichten. Ida geeft aan dat dit ook gaat gebeuren. 
  
Nadia vraagt of er dan in de toekomst alleen nog maar stukken mogen worden geplaatst die 
vanuit de B.I.L. zijn geschreven en waar de B.I.L. achter staat. Vincent geeft aan dat dit de 
discussie is die aan dit gesprek ten grondslag ligt. Hij geeft aan dat het bestuur graag weg wil 
blijven van de situatie waarin het bestuur bepaalt welke mening wel of niet geplaatst mag 
worden. Daarom gaat het statement van het bestuur ook alleen over de academische 
gebrekkigheid van het stuk, waardoor het kwetsbaar was. Joshua vraagt of er een rectificatie 
komt in de volgende Bestuurskundige Berichten waar misschien een statement aan 
toegevoegd kan worden aangezien de gedrukte versies van de editie van de BB al bij veel 
mensen binnen zijn. Ida geeft aan dat er sowieso een statement gaat komen vanuit de 
docenten die een brief hebben geschreven als reactie op dit stuk. Verder geeft ze aan dat de 
manier waarop er gaat worden gerectificeerd nog moet worden vastgesteld, maar dat er 
inderdaad sowieso een statement zal worden geplaatst in de volgende editie.   
  
Drenis geeft aan dat de vereniging ervoor moeten waken dat niet elk Bestuurskundige 
Berichten artikel wordt verwijderd omdat er kritiek op is. Hij vraagt zich af hoe het bestuur 
hiernaar kijkt en hoe dit in het vervolg zal worden gedaan. Vincent geeft aan dat hij dit een 
goed punt vindt en dat het bestuur van deze situatie inderdaad weg wil blijven. Hij geeft aan 
dat er nu een fout is gemaakt bij de redactie en het bestuur omdat dit artikel in eerste instantie 
niet was verwijderd uit de BB terwijl het vrij ongenuanceerd was en er academische fouten in 
stonden. Verder geeft hij aan dat het wat betreft de toekomst moeilijk is omdat dit bestuur nog 
maar een paar maanden actief is en dat er daarna een nieuwe commissaris is. Hij geeft wel aan 
dat er misschien meer contact met de universiteit moet zijn wat betreft de beoordeling van 
artikelen. 
  
Tristan geeft aan dat hij het niet vindt kunnen dat blanke mensen andere blanke mensen voor 
racist uitmaken terwijl er geen sprake van is. Hij geeft aan dat hij vindt dat de B.I.L. hier aan 
mee doet door het artikel te censureren en dat hiermee lijkt alsof het bestuur beaamt dat 
Sander racistisch is. 
  
Vincent geeft aan dat het bestuur zich niet heeft uitgesproken over of het artikel racistisch is 
of niet maar dat Sander geen racistische bedoelingen had bij het artikel. Hij geeft aan dat het 
bestuur hoopt dat die indruk ook niet is gegeven. Tristan reageert hierop dat hij dit ook 
begrijpt, maar dat de B.I.L., ook in moeilijke tijden, achter haar leden moet staan.  
  
Kelvin geeft aan dat hij het overdreven zou vinden als het artikel uit de BB wordt verwijderd. 
Hij geeft wel aan dat het wellicht handig is als er een disclaimer komt vanuit het bestuur dat 
er afstand wordt genomen van het stuk maar dat het wel wordt laten staan omdat het een 
opiniestuk is. Ook geeft hij aan dat hij het bijzonder vindt dat de hele Bestuurskundige 
Berichten commissie niet heeft opgemerkt dat het artikel niet goed wetenschappelijk 
onderbouwd is. Vincent geeft aan dat alle argumenten voor het handelen van het bestuur en 
voor het verwijderen van het artikel uit de editie van de BB nu wel duidelijk zijn.  
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Tess geeft aan dat ze het er ook niet mee eens is dat het artikel uit de BB wordt gehaald. Ze 
vraagt of het opiniestuk na een gesprek met de universiteit misschien in een andere vorm in de 
Bestuurskundige Berichten kan worden geplaatst. Ida geeft aan dat hier nog niet echt over 
nagedacht is maar dat dit wellicht wel een optie is.  
  
Rebecca geeft aan dat het altijd al een vraag is geweest binnen de commissie hoe de 
bronvermelding moet worden verwerkt in opiniestukken en columns aangezien de BB een 
semiwetenschappelijk blad is. Ze geeft als goede raad aan het bestuur om hier samen met de 
commissie goed over na te denken hoe dit zou moeten worden ingericht. Ida geeft aan dat ze 
op de commissie vertrouwt over de vraag of artikelen wetenschappelijk sterk zijn 
onderbouwd. Daarnaast geeft ze aan dat ze hier als eindverantwoordelijke ook beter op gaat 
letten. Rebecca reageert hierop door te zeggen dat het niet echt een vraag was, maar meer een 
advies om hier over na te denken aangezien de BB geen wetenschappelijk blad is maar een 
semiwetenschappelijk blad met columns en opiniestukken.  
  
Esther geeft aan dat de discussie die nu wordt gevoerd goed is, maar dat het misschien 
belangrijker is om vast te stellen hoe dit in de toekomst moet worden voorkomen en dat hier 
misschien richtlijnen voor kunnen worden opgesteld. Het is namelijk wel erg belangrijk om 
goed contact te onderhouden met het Instituut omdat de B.I.L. hier ook veel geld van 
ontvangt. Ze vraagt of hier bij de volgende ALV een update over gegeven kan worden. Ida 
geeft aan dat de terugkoppeling tijdens de volgende ALV zeker kan, en dat de richtlijnen voor 
in de toekomst ook afhangen van de gesprekken die er met het Instituut zullen worden 
gevoerd.   
  
Jurriaan geeft aan dat Sander gewoon een student is geweest die een fout heeft gemaakt en dat 
niet alleen de imagoschade van de B.I.L. maar ook die van Sander moet worden beperkt. Hij 
roept het bestuur op om hier ook zeker bij stil te staan. Ida geeft aan dat dit absoluut ook de 
intentie is van het bestuur. Sander is in alle gesprekken meegenomen over hoe er met deze 
situatie wordt omgegaan. Vincent voegt hier aan toe dat Sander inderdaad van elke stap op de 
hoogte is geweest.   
  
Atma geeft aan dat als het bestuur in haar statement zich echt wil verweren tegen het artikel 
dat in de Mare is geplaatst, dat het statement voor een tijd op de voorpagina van de website 
moet komen te staan. Verder geeft hij aan dat die rectificatie eenduidig moet zijn, aangezien 
hij nu een ander verhaal heeft gehoord van het bestuur als van de commissie over hoe er 
wordt gekeken naar het artikel. Daarnaast is hij het met Haije eens dat de vereniging moet 
kijken hoe we hiervan kunnen leren. Ida geeft aan dat het statement inderdaad op de 
voorpagina van de website geplaatst kan worden. Over de eenduidigheid van het statement 
geeft Ida aan dat de commissie heeft aangegeven in hun ingezonden brief dat ze achter het 
statement van het bestuur staan. Vincent voegt hieraan toe dat Sander betrokken is geweest bij 
het opstellen van het statement van het bestuur.  
  
Najla vraagt of het bestuur al een gesprek heeft gehad met de personen die de brief over het 
artikel van de BB hebben ingestuurd. Ze geeft aan dat ze het belachelijk vindt hoe de 
inzenders van de brief hebben gehandeld. Ida geeft aan dat dit nog niet is gebeurd, maar dat 
Vincent wel contact heeft gehad met één van hen. Vincent voegt hieraan toe dat dit contact 
ging over wanneer zij een reactie van het bestuur verwachten, dat is aankomende vrijdag. 
Daarnaast geeft hij aan dat in dit telefoongesprek niet is verteld dat de brief zou worden 
doorgestuurd naar de redactie van de Mare.  
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Tess vraagt hoe de Bestuurskundige Berichten commissie de stukken evalueert voordat ze in 
de BB terecht komen. Ida geeft aan dat er een vrij strakke planning voor interne en externe 
stukken die in de drive van de commissie worden gezet en waar alle commissieleden 
commentaar op leveren. Deze opmerkingen worden door de auteur verwerkt waarna het nog 
een keer van commentaar wordt voorzien door de commissie. Daarna is er een spellingcheck 
waarna Ida het zelf ook nog helemaal checkt. Daarna komt het pas in de Bestuurskundige 
Berichten.  
  
Abel vraagt of het bestuur Sander gaat adviseren dan wel dwingen terug te stappen uit de 
commissie. Vincent reageert dat het bestuur Sander niet gaat adviseren of dwingen om uit de 
commissie te stappen.  
  
Najla geeft aan dat ze niet snapt dat het bestuur in samenspraak met Sander het statement 
heeft opgesteld aangezien er een verschil is in reactie tussen die van het bestuur en die van de 
commissie. Vincent geeft aan dat dit ook niet echt anders kan aangezien er veel dingen 
spelen. De reactie van het bestuur gaat heel erg op het stuk zelf in. Verder geeft hij aan dat het 
statement niet gericht is aan de inzenders van de brief over het artikel, waarbij het bestuur op 
die manier niet meegaat in de typeringen van Sander die door de brief inzenders zijn 
beschreven. Hij geeft aan dat het bestuur hierin zo eenduidig mogelijk probeert te zijn.  
  
Atma vraagt of de plannen die door de commissie en het bestuur zijn gemaakt om een debat te 
voeren over het onderwerp diversiteit en inclusiviteit echt gaan gebeuren. Ook om hier iets 
positiefs en maatschappelijk betrokken van te maken. Vincent geeft aan dat het in eerste 
instantie het plan is om een debat te voeren over hoe er op een inclusievere manier artikelen 
kunnen worden geschreven, maar dat het bestuur en de commissie ook graag een gesprek 
aangaan over de inhoud van het artikel met verschillende organisaties. 
  
Nadia geeft aan dat ze het antwoord op de vraag over wat er precies in het statement gaat 
staan nog vaag. Ida geeft aan dat het statement al op de website van de B.I.L. staat en dat het 
bestuur daar bij blijft. Vincent geeft daarnaast aan dat hij snapt dat het onduidelijk is, maar dat 
het de bedoeling van het bestuur is om niemand tegen de schenen te schoppen.  
Tess geeft namens Jelle, die haar heeft gemachtigd, het voorstel dat Sander een soort excuses 
aan kan bieden in de volgende editie van de BB waarbij hij een beschouwing schrijft waarin 
hij tegenlicht werpt op dit artikel. Ida geeft aan dat dit zal worden meegenomen in de 
volgende vergadering van de commissie.  
  
Drenis geeft aan dat zijn idee is dat er aan de ene kant antwoord wordt gegeven aan het 
Instituut en aan de andere kant aan de vier briefschrijvers en dat hier wel onderscheid in kan 
worden gemaakt. Aan de ene kant een statement over hoe het artikel niet sterk 
wetenschappelijk is onderbouwd, en aan de andere kant een statement over Sander als 
persoon. Verder geeft hij als advies om duidelijker te maken dat het een opiniestuk is, dat er 
inderdaad fouten zijn gemaakt en dat de commissie dit beter had kunnen doen.  
  
Atma geeft aan dat dit een emotioneel debat is en dat het belangrijk is dat het debat over 
diversiteit en racisme wordt gescheiden van het wetenschappelijk debat. 
  
Vincent geeft aan dat hij eigenlijk alleen maar goede raden hoort die het bestuur zeker mee 
zal nemen. Verder geeft hij aan dat als iemand nog een advies heeft dat hij of zij dat op kan 
sturen en dat het bestuur dit ook meeneemt.  
  



 9 

Nieuwe beschermheer Olaf van Vliet 
  
Vincent introduceert Olaf van Vliet als de nieuwe beschermheer van de B.I.L. en geeft hem 
het woord om zichzelf voor te stellen. Meneer van Vliet vertelt over zijn geschiedenis binnen 
de studie Bestuurskunde en dat hij al zo’n twintig jaar lid is van de B.I.L. Daarnaast 
benadrukt hij hoe indrukwekkend hij het vindt hoe de B.I.L. is omgegaan met de 
omstandigheden van het afgelopen jaar. Vincent geeft aan dat het bestuur erg blij is met 
meneer van Vliet als nieuwe beschermheer. Vincent vertelt dat er in de vorige ALV is 
vastgesteld dat het de oude beschermheer te moeilijk te bereiken was, waardoor het bestuur 
op zoek is gegaan naar een nieuwe beschermheer en iemand die het nieuwe gezicht van de 
B.I.L. zou willen zijn. Daarnaast legt hij de functie van de beschermheer uit. Vincent vraagt 
of iemand nog een leuke vraag heeft voor de beschermheer. Abel vraagt of BBO of EBM 
beter is. Meneer van Vliet vindt het mooi aan Leiden dat we die twee specialisaties hebben. 
Dat is uniek als je Universiteit Leiden vergelijkt met andere universiteiten. Justin vraagt hoe 
meneer van Vliet zelf als student was. Meneer van Vliet vertelt dat hij een hele leuke en lange 
studententijd heeft gehad waarin hij natuurlijk ook betrokken was bij de B.I.L. Hij kan dus 
ook van harte aanbevelen om lang gebruik te maken van deze unieke jaren.  
  
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 
  
  
Beste Puck, 
 
Ik moet 19.40 weggaan naar een andere bijeenkomst. Hierbij wil ik graag Stephanie Walroud 
machtigen voor de tijdstip dat ik afwezig ben. Ik ben wss later weer erbij. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gilberto Morishaw 
  
  
Beste 36ste, 
  
Bij deze machtig ik Alan Tinkhof voor de halfjaarlijkse alv. 
  
Hoogachtend,  
  
Thomas Augustinus  
  
 
Lieve seccie Puck, 
 
Ik moet ff naar huis lopen vanaf tante Nel dus ik ben ff een half uurtje/ drie kwartier weg, 
maar ik kom terug! Mocht er gestemd worden in de tijd dat ik weg ben dan machtig ik langs 
deze weg Esther Nellie ten Hove a.k.a Patrick. 
 
Nel en ik hebben dus hele lekkere parel couscous met courgette en garnalen van hello fresh 
gegeten dus mocht je voor morgen nog een gerecht nodig hebben dan raad ik dit zeker aan! 
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Mocht ik onderweg sneuvelen dan ben ik super trots op het 36e en in het bijzonder op Loes! 
Je bent een topper, doet het super goed en ik ben enorm trots op jou!! 
 
Parels van het 35e, Joey is al lang niet meer te voorschijn gekomen, dus laten we daar snel 
even verandering in brengen als het weer mag!! Lobbie is hoog! 
 
Oké lang genoeg geouwehoerd, waarschijnlijk ben ik al bijna thuis! 
 
Tot zo!! 
 
Groetjes, 
Ol 
  
 

9.     Behandelen Halfjaarlijks Financieel Verslag Bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 
  
Rick geeft het woord aan Nadia voor het voorlezen van de brief geschreven door de 
Kascommissie over het advies aan de ALV over de stand van de B.I.L. op financieel gebied. 
Nadia leest de brief voor. Hierin wordt verteld dat de Kascommissie niet de volledige 
financiële stukken heeft ontvangen van de penningmeester, waardoor de Kascommissie geen 
advies kan uitbrengen aan de ALV over de herijking. De stukken die wel zijn aangeleverd 
waren ook te laat ingeleverd, maar die zijn verder wel in orde.  
  
Haije vraagt aan de Kascommissie welke stukken wel en niet bekeken zijn. Nadia geeft aan 
dat het verslag wel is aangeleverd, dat de balans is gecontroleerd en dat het witboek niet was 
uitgeprint, dus het was lastig te controleren of wat er in Conscribo stond ook van de rekening 
is afgegaan. Daarnaast geeft ze aan dat er een aantal bonnetjes waren die niet op de 
wenselijke manier waren, maar dat de Kascommissie er wel achter is gekomen dat die 
kloppen.  
  
Daan bedankt de Kascommissie en geeft aan dat de commissie gelijk heeft. Hij geeft aan dat 
de stukken nu in orde zijn maar dat die dus nog gecontroleerd zijn. Hij geeft toe dat hij te laat 
was met het inleveren van de stukken en dat hij in het vervolg meer hulp gaat vragen van de 
Kascommissie. Verder geeft hij aan dat hij volgende week sowieso samen gaat zitten met de 
Kascommissie om alles te controleren. 
  
Daan begint de behandeling van het halfjaarlijks financieel verslag met het verzoek aan de 
ALV om de balans te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen over.  
  
Daan verzoekt de ALV om bij de resultatenrekening onder de post inkomsten het kopje AUB 
tot en met contributie te lezen.  
  
Daan verzoekt de ALV om bij de resultatenrekening onder de post kosten het kopje AUB tot 
en met commissie acquisitie te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV om bij de resultatenrekening onder de post kosten het kopje 
commissie activiteiten tot en met commissie Bestuurskundige Berichten te lezen. Hier zijn 
geen vragen over.  
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Daan verzoekt de ALV om bij de resultatenrekening onder de post kosten het kopje bank tot 
B.E.L. commissie te lezen. Hier zijn geen vragen over.  
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post inkomsten het kopje AUB tot en met rente te lezen. 
Hier zijn geen vragen over.  
  
Daan verzoekt de ALV het kopje opbrengsten onvoorzien tot en met vrijgekomen 
lustrumreservering te lezen. Haije vraagt waarom de contributie lager is in de herijking. Daan 
geeft aan dat dit inderdaad niet de bedoeling is en dat dit een fout is. Atma vraagt of Daan de 
herijkingen per post kan toelichten. Daan geeft aan dat hij dit zal doen en licht de eerder 
benoemde posten toe.  
  
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje AUB tot en met alumni te lezen. 
Hier zijn geen vragen over.  
  
Daan verzoekt de ALV het kopje activiteiten tot en met buitenland te lezen. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje verenigingsblad tot en met bankkosten te lezen. Esther 
vraagt waarom de bestuurskosten zo veel lager is herijkt. Daan geeft aan dat de online ALV’s 
voor lagere uitgaven aan bestuurskosten hebben gezorgd.   
  
Daan verzoekt de ALV het kopje master tot en met alumniblad te lezen. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje almanak tot en met drukken/kopiëren te lezen. Hier zijn 
geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje facilitair tot en met uitgaven onvoorzien te lezen en licht 
deze toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje EJD tot en met Vrienden van de B.I.L. te lezen. Haije vraagt 
waarom er een reservering is van het eigen vermogen. Daan geeft aan dat er een regel binnen 
de B.I.L. om een percentage van de inkomsten te reserveren voor het eigen vermogen. Verder 
geeft hij aan dat de B.I.L. nu niet zo krap bij kas om deze regel te doorbreken. Haije geeft aan 
dat hij hier wel bezwaren tegen heeft. De B.I.L. zou subsidies kunnen mislopen als het eigen 
vermogen te hoog is en dat geld zouden de commissies ook kunnen gebruiken. Verder geeft 
hij aan dat als de reizen niet doorgaan, er weer 6000 euro naar het eigen vermogen gaan. Daan 
geeft aan dat er geld begroot is voor de reizen aangezien de reizen op dit moment nog gepland 
staan. Mocht dit niet zo zijn dat wordt dat geld voor andere activiteiten gebruikt als dit 
mogelijk is, en anders wordt het inderdaad doorgeschoven. Esther vraagt waarom er minder 
geld is begroot voor de EJD. Daan geeft aan dat er aan het begin van dit jaar al 500 euro meer 
is begroot voor de EJD. Samen met Loes is besloten om 300 euro minder te herijken 
aangezien er minder inkomsten zijn en er daarom bij een aantal posten geld moest worden 
weggehaald. Loes beaamt dit en geeft aan dat als de Redactie commissie geld mocht 
besparen, dit nog naar de EJD zou kunnen worden verschoven. Esther vraag of dit technisch 
mogelijk is. Daan geeft aan dat dit niet helemaal de bedoeling is, maar dat dit een bijzonder 
jaar is. Tess vraagt of het wel klopt dat een besparing van de facilitaire kosten naar de 
verkiezingsactiviteit is gegaan. Zij was namelijk in de veronderstelling dat dit uit de 
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besparingen van commissie Informeel kwam. Loes geeft aan dat dit wel klopt, aangezien de 
besparing bij commissie Informeel bij dezelfde commissie is gebleven.  
  
Haije stelt voor om de regel omtrent het eigen vermogen af te schaffen. Hij geeft aan dat als 
dit gebeurt, er ongeveer 1000 euro vrijkomt voor commissies die goede ideeën hebben. Hij 
zou het zonde vinden om wederom het eigen vermogen te spekken terwijl dit niet nodig is. 
Atma geeft aan dat dit al heel lang een discussiepunt is binnen de B.I.L. Verder geeft hij aan 
dat hier al heel lang over is gesproken en dat er goed is nagedacht over deze regel. Hij stelt 
voor om dit te bespreken bij het beleidsplan van het nieuwe bestuur. Vincent stelt voor om het 
nu niet over de regel zelf maar over het huidige eigen vermogen te discussiëren. Silke vraagt 
aan Haije hoe hij het voor zich zou zien om 1000 euro aan een activiteit uit te geven in deze 
bijzondere tijd. Haije geeft aan dat hij hoopt dat er binnenkort meer mogelijk is en dat het 
potje van 1000 euro natuurlijk niet op moet. Verder geeft hij aan het eens te zijn met Vincent 
zijn voorstel. Joshua stelt ook voor om tijdens deze ALV de structurele hoogte van het eigen 
vermogen niet te bespreken maar het slechts te hebben over incidenteel geld. Nadia geeft aan 
dat het niet de bedoeling is om geld te verschuiven van de ene commissie naar de andere, 
omdat het geld voor een bepaald commissie is begroot en is herijkt. Verder geeft ze aan het 
eens te zijn met het voorstel om nu niet te discussiëren over de regel omtrent het eigen 
vermogen maar dat leden hier wel over na kunnen denken voor een volgende ALV. Robin 
vraagt of er wel eens is onderzocht wat een gezond eigen vermogen zou zijn voor de B.I.L. 
Joshua geeft aan dat dit al wel is gebeurd maar dat dit bedrag al is gepasseerd, en dat dit 
wellicht in de commissie Brede Heroverweging besproken kan worden.  
  
Vincent stelt voor om de reservering voor het eigen vermogen met een bepaald bedrag te 
verlagen zodat er geen geld wordt weggehaald bij de commissies. Nadia geeft aan dat dit 
inderdaad een oplossing kan zijn, aangezien de vereniging zich niet in een uitzonderlijk 
situatie bevindt om geld te verschuiven van de ene commissie naar de andere. Daan geeft aan 
dat hij vindt dat dit wel een uitzonderlijke situatie is, omdat als we toch aan het eind van het 
jaar fysiek op de faculteit kunnen komen, hier toch geld voor moet worden begroot. Dit geldt 
bijvoorbeeld voor als ’t Haagsch Kwartiertje wel gedrukt wordt. Nadia geeft aan dat ze 
begrijpt waar Daan op doelt, maar als hij verwacht dat er 300 euro nodig is voor een 
commissie, dat dat geld dan ook moet worden begroot voor die commissie. Daan geeft aan dat 
hij dit verder gaat bespreken met Loes, maar dat hij dit nu niet gaat veranderen. Haije geeft 
aan dat er nog wel moet worden besloten over of er 1000 euro uit het eigen vermogen vrij 
wordt gemaakt voor de commissies. Vincent stelt voor dat het bestuur hier even over gaat 
overleggen en dat het bestuur daarna met een voorstel komt.  
  
Daan geeft aan dat het bestuur instemt met het voorstel om dit jaar een uitzondering te maken 
met de regel omtrent de reservering voor het eigen vermogen aangezien dit een bijzonder jaar 
is. Verder geeft hij aan dat het voorstel van het bestuur is om 300 euro terug te verschuiven 
naar de post Eerstejaarsdagen en om de rest van de reservering voor het eigen vermogen te 
plaatsten onder de post Activiteiten. Zo is er ruimte voor goede ideeën van initiatiefnemers 
voor mooie evenementen. Haije geeft aan dat hij dit ook een heel goed voorstel vindt. Nadia 
geeft als advies om met dat geld iets met het onderwerp diversiteit te doen. Daan geeft aan dat 
dit wordt meegenomen.  
  
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 
 
  
Beste Puck, 
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Helaas moet deze student nog studeren voor een herkansing. Hierbij machtig ik Robin 
Kollenveld. 
  
Veel succes nog, bestuur Van Duijn Van Duijn! 
  
Vriendelijke groet, 
  
Rebecca Plas 
  
  
Hoi 
Ik ben er nu wel dus ik machtig mijzelf graag terug 
  
Gr Jelle 
  
  
 Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting onder de post inkomsten het kopje AUB tot en 
met subsidies te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post inkomsten het kopje rente tot en met vrijgekomen 
lustrumreservering te lezen en licht dit toe. Esther vraag om het tegenwoordig mogelijk is om 
een zakelijk Tikkie te sturen om Vrienden van de B.I.L. te benaderen. Daan geeft aan dat dit 
een goede tip is en dat hij dat zeker mee gaat nemen. 
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post uitgaven het kopje AUB tot en met alumni te lezen 
en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post uitgaven het kopje activiteiten tot en met buitenland 
te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post uitgaven het kopje verenigingsblad tot en met 
bankkosten te lezen en licht dit toe. Canali geeft aan dat iedereen van de universiteit nu recht 
heeft op Zoom premium dus dat er misschien naar gekeken kan worden of dat kan worden 
opgezegd. Daan geeft aan dat er een jaarabonnement is afgesloten dus dat die niet kan worden 
verbroken.  
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post uitgaven het kopje ICT tot en met 
lustrumreservering te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
  
Daan verzoekt de ALV om onder de post uitgaven het kopje B.E.L. commissie tot en met 
Vrienden van de B.I.L. te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Joshua geeft aan dat het document over debiteuren en crediteuren nog niet behandeld is, maar 
dat deze niet overeenkomt met de balans. Er is nu een verschil van 300 euro. Daan geeft aan 
dat dit inderdaad klopt en dat dit CIDI en Amazing Taste zijn.  
  
Esther geeft aan dat het nu moeilijk is te stemmen over het financieel verslag aangezien de 
Kascommissie geen advies heeft uitgebracht. Daan geeft aan dat hij het goed snapt als mensen 
zich onthouden van stemmen aangezien nog niet alle stukken volledig gecontroleerd zijn. 
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Verder geeft hij aan dat hij volgende week sowieso met de Kascommissie samen alle stukken 
gaat doornemen om ze te controleren. Rick geeft aan dat er alleen over het financieel verslag 
wordt gestemd als er bezwaren worden gemaakt tegen het financieel verslag. Esther vraagt 
aan de Kascommissie hoe zij zouden stemmen mochten ze niet in de commissie zitten. Nadia 
geeft aan dat ze het lastig vindt. Ze geeft aan dat ze weet dat Daan dit kan en dat hij volgende 
week gaat regelen, maar dat er nu niet echt een concreet plan wordt voorgelegd aan de ALV. 
Joshua geeft aan dat stemmen niet erg veel zin heeft aangezien Daan niet kan worden 
weggestemd, dus als er nu tegen het financieel verslag wordt gestemd er geen wezenlijke 
consequentie is. Nadia geeft aan dat het punt nu meer is dat er geen duidelijk beeld is van hoe 
de financiën voor de vereniging er nu voor staan. Rick vraagt of er behoefte is aan stemmen 
en die is er niet. Met de kanttekeningen die genoemd zijn wordt het financieel verslag dan 
goedgekeurd.  
  
  

10.  Behandelen wijziging Statuten en Huishoudelijk Regelement 
  
Vincent geeft aan dat er een brief bijgevoegd is aan de stukken voor de ALV waarin de 
wijzigingen van de Statuten en het Huishoudelijk Regelement staan en de procedure die 
daarmee gemoeid gaat staat beschreven. Hij licht deze brief toe.  
  
Atma vraag of het bestuur er rekening mee heeft gehouden dat er vandaag een commissie, de 
commissie Brede Heroverweging, wordt gestart die nadenkt over de toekomst van de B.I.L. 
en dat zij misschien voorstellen om meer te wijzigen in de Statuten en het Huishoudelijk 
regelement dan er nu wordt voorgesteld. Vincent geeft aan dat dit inderdaad een goed punt is 
en dat dit ook een reden is om het doorvoeren van de wijzigingen iets uit te stellen. Verder 
geeft hij aan dat de commissie zich vooral gaat richten op activiteiten en commissiestructuren 
wat geen zaken zijn die vastliggen in de Statuten, maar dat er natuurlijk wel advies van de 
commissie kan worden afgewacht. Rick vraagt de ALV of er meer verduidelijking nodig is. 
Joshua geeft aan dat zijn advies is om door te gaan met dit voorstel zodat het volgende 
bestuur er slechts alleen een handtekening onder hoeft te zetten. Atma geeft aan het hier eens 
mee te zijn en dat hij het bestuur vertrouwt. Rick stelt dat de wijzigingen bij dezen worden 
goedgekeurd.  
  
 

11.  Behandeling Halfjaarlijks Verslag Bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 
  

I.              Voorzitter 
  
Vincent verzoekt de ALV om het voorwoord te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Vincent verzoekt de ALV in de inleiding het speerpunt toegankelijkheid te lezen en licht deze 
toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Vincent verzoekt de ALV in de inleiding het speerpunt veiligheid te lezen en licht deze toe. 
Hier zijn geen vragen over. 
  
Vincent verzoekt de ALV in de inleiding het speerpunt gezelligheid te lezen en licht deze toe. 
Hier zijn geen vragen over.  
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Vincent verzoekt de ALV het kopje bestuur te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
  
Vincent verzoekt de ALV het kopje beschermheer te lezen en licht deze toe. Atma vraagt of 
de oude beschermheer al is bedankt in de vorm van een bloemetje of iets dergelijks. Vincent 
geeft aan dat dit nog niet is gebeurd, omdat hij nog geen antwoord heeft gegeven. 
  
Vincent verzoekt de ALV het kopje ALV en leden te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Externe functie 
  
Vincent verzoekt de ALV het kopje Comité van aanbeveling en het kopje Instituut te lezen en 
licht dit toe. Nadia vraagt of er iets wordt gedaan met Lennart als een lid van verdienste, 
aangezien zijn handelen omtrent het artikel van de Bestuurskundige Berichten niet echt een 
verdienste is richting de B.I.L. Vincent geeft aan dat dit inderdaad anders had gekund en dat 
dit ook teruggekoppeld gaat worden.  
  
Vincent verzoekt de ALV om het kopje Faculteit en het kopje LOB te lezen en licht dit toe. 
Hier zijn geen vragen over.  
  
Vincent verzoekt de ALV om het kopje LCB te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Vincent verzoekt de ALV om het kopje StOP en VerO te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Vincent verzoekt de ALV het kopje overig te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
  
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 
  
  
Beste Puck, bestuur en ALV, 
  
Ik moet helaas weer vertrekken. Ik machtig bij deze Nadia Amenou om voor mij stemmen. 
  
Met vriendelijke groet en nog veel succes, 
  
Pepijn Kouwenhoven 
  
  
Dag secretaris Verheul, 
  
Bij deze machtig ik Najla Dakramjiane voor de ALV op 11 maart. Tevens zou ik Daan willen 
verzoeken een bak te trekken. 
  
Met hartelijke groet, 
  
Can Korkmaz 
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 Hoi! 
  
Ik wil even zeggen dat ik jullie echt toppers vind. Helaas staat mijn wekker onorthodox vroeg, 
dus zal ik deze vruchtbare vergadering verlaten. 
  
Jens, ik hou van je. Ik denk aan je. Ik hoop jij ook aan mij.  
  
Alan, jij mag er ook wel wezen. Ik machtig jou, Alan Tinkhof.  
  
Dikke kus aan Vincent, en succes nog vanavond, 
Bob Keim 
  
ps. 35e LOVE YOU 
  
  
  

II.            Secretaris 
  
Puck verzoekt de ALV het kopje ledenadministratie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Puck verzoekt de ALV het kopje communicatie en het kopje promotie te lezen en licht dit toe. 
Hier zijn geen vragen over. 
  
Puck verzoekt de ALV het kopje social media te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Puck verzoekt de ALV het kopje archief en het kopje B.I.L. kamer te lezen en licht dit toe. 
Vincent geeft aan dat vandaag bekend is gemaakt dat het archief verhuisd zal worden. Esther 
geeft aan het archief niet netjes is en dat het misschien door een aantal mensen kan worden 
opgeruimd aangezien het erg veel werk is. Puck geeft aan dat Stephanie dit samen met Bob en 
Jens vorig jaar heeft gedaan, maar dat hier met de verhuizing zeker rekening mee wordt 
gehouden.  
  
Puck verzoekt de ALV het kopje B.I.L.’er van de maand te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
  
Puck verzoekt de ALV het kopje Almanakcommissie te lezen en licht dit toe. Nadia vraagt 
wanneer de almanak van vorig jaar uitkomt. Puck geeft aan dat ze wel al gedrukt zijn en dat 
ze contact gaat opzoeken met Olav hierover.  
  

III.          Penningmeester 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje contributie en voorraad te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
  
Daan verzoekt de ALV het kopje communicatie met de commissiepenningmeesters en het 
kopje Kascommissie te lezen en licht dit toe. Atma vraagt of Daan zelf ook mee gaat doen aan 
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de accountingstraining. Daan geeft aan dat deze training voornamelijk is bedoeld voor Canali 
en Pepijn als leden van de commissie.  
  
Daan verzoekt de ALV het kopje Vrienden van de B.I.L. te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over.  
  

IV.          Commissaris Onderwijs 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje B.I.L.-bundels te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje boekverkoop te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje Onderwijscommissie en B.E.L.-commissie te lezen en licht dit 
toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje Bestuurskundige Berichten commissie te lezen en licht dit toe. 
Hier zijn geen vragen over. 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje Instituut te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
  
Ida verzoekt de ALV het kopje trainingen te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
Najla geeft Ida complimenten voor de verkoop van de samenvattingen. 
  
  

V.            Commissaris Intern 
  
Loes verzoekt de ALV het kopje algemeen te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
  
Loes verzoekt de ALV het kopje Commissie Informeel te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. Tess vermeldt alleen dat iedereen zich nog kan aanmelden voor de Beerpaint 
activiteit en geeft haar complimenten aan Loes 
  
Loes verzoekt de ALV het kopje Diescommissie te lezen en licht dit toe. Najla vraagt wat de 
aanpak is voor de online cocktailworkshop. Loes geeft aan dat een ondernemer die eigen 
cocktailworkshops organiseert de B.I.L. heeft benaderd, dus alles wordt via het bedrijf 
geregeld.  
  
Loes verzoekt de ALV het kopje Introductiecommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Loes verzoekt de ALV het kopje Redactiecommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Loes verzoekt de ALV het kopje Commissiebokaal te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. Stan zegt dat Loes lekker bezig is en dat hij veel respect heeft voor hoe ze alles 
doet.  
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VI.          Commissaris Buitenland 
  
Scott verzoekt de ALV het kopje Korte Reis commissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
  
Scott verzoekt de ALV het kopje Lange Reis commissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over.  
  
Scott verzoekt de ALV het kopje Wintersport-sportcommissie te lezen en licht dit toe. Nadia 
vraagt wanneer er een buitensport activiteit aankomt. Scott geeft aan dat er besloten is om dit 
in de week na de tentamens te plannen. Nadia geeft als advies dat het misschien een goed idee 
is om iets wekelijks te doen qua sport. Scott geeft aan dat dit wordt meegenomen.  
  
Scott verzoekt de ALV het kopje AlleJaarsDagencommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over.  
  
Scott verzoekt de ALV het kopje doorgang van activiteiten te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over.  
  
Scott verzoekt de ALV het kopje Vrijwilligersmaand te lezen en licht dit toe. Nadia en Stan 
geven allebei hun complimenten voor het organiseren van de vrijwilligersmaand en iedereen 
applaudisseert hiervoor. Jurriaan vraagt of hier ook iets op de website is gekomen aangezien 
het niet alleen maatschappelijk natuurlijk ontzettend goed is, maar dat hier ook bedrijven mee 
kunnen worden aangetrokken. Scott geeft aan dat dit ook het plan is om de B.I.L. van een 
positieve kant te belichten. Najla geeft ook haar complimenten en stelt voor dat dit misschien 
iets is wat voort kan worden gezet in de komende jaren. Scott geeft aan dat hij dat ook graag 
zou zien en dat hij dat ook als advies gaat geven aan het volgende bestuur. 
  
Scott verzoekt de ALV het kopje vice-voorzitter te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
  

VII.        Commissaris Extern 
  
Laura verzoekt de ALV de inleiding te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen over.  
  
Laura verzoekt de ALV het kopje Commissie Extern te lezen en licht deze toe. Haije vraagt of 
er al contact is geweest met de gemeente Den Haag, zeker als aansluiting op de 
vrijwilligersmaand. Laura geeft aan dat de gemeente zeker op de hoogte is van onze 
activiteiten tijdens de vrijwilligersmaand. Esther geeft aan dat de gemeente vroeger wel een 
sponsor was, maar het werd voor de gemeente Den Haag lastig om dit in hun begroting te 
passen. Ze geeft aan dat de gemeente nog wel subsidies kan verstrekken maar het dus lastig is 
om de gemeente als sponsor te krijgen.  
  
Laura verzoekt de ALV het kopje formele activiteiten te lezen en licht deze toe. Hier zijn 
geen vragen over.  
  
Laura verzoekt de ALV het kopje Mastercommissie te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
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Laura verzoekt de ALV het kopje alumnibeleid te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Laura verzoekt de ALV het kopje Stairs Affairs te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
  
Rick stelt dat het halfjaarlijks verslag van het 36ste bestuur der B.I.L. is goedgekeurd.  
 
 
 
  

12.  Oprichting ALV commissie: Commissie Brede Heroverweging 
  
Vincent geeft aan dat er een aantal enthousiaste leden zijn die een position paper hebben 
ingediend en zich in de Commissie Brede Heroverweging te buigen over een evaluatie van de 
vereniging. Verder geeft hij aan dat de taakstelling van de commissie niet vast staat, maar dat 
de commissie een advies gaat schrijven aan het nieuwe bestuur. De commissie wordt dus 
opgericht als commissie van de ALV en dus staat deze commissie los van het bestuur. Op de 
Wissel ALV zal er een advies worden ingediend en dan wordt de commissie ook opgeheven. 
Een besluit is al genomen om de commissie inzicht te geven in de overdrachtsdocumenten 
voor het nieuwe bestuur en misschien dat er panels worden georganiseerd.  
  
Nadia vraagt wat het openbaar maken van de overdrachtsdocumenten als doel heeft. Vincent 
geeft aan dat het wellicht een cultuur binnen de B.I.L. aan zou kunnen tonen of dat een functie 
van een bepaald bestuurslid beter zou kunnen. Haije geeft als de regel omtrent het eigen 
vermogen hier als voorbeeld van. Atma vraagt wat precies het doel is van de commissie. Hij 
vraagt of het over de functie van het bestuur gaat, over hoe de structuur van de B.I.L. in elkaar 
zit of over hoe de B.I.L. overkomt op haar leden. Vincent geeft aan dat dit in principe 
allemaal mag. Het is een commissie van de ALV, dus wil Vincent er zelf niet veel richting 
aangeven. Hij geeft aan dat het een breed plan is waar iedereen zijn of haar mening over kan 
geven. Atma geeft aan dat de Raad van Advies al is opgericht voor het geven van gevraagd en 
ongevraagd advies. Hij geeft aan dat het belangrijk is dat er een nauwe onderzoeksvraag 
wordt opgericht voor deze commissie. Vincent geeft aan dat aangezien het een commissie is 
van de ALV het lastig is om hier als bestuur taakstelling aan te geven. Hij geeft wel aan dat 
hij het persoonlijk niet nodig vindt, maar dat is aan de ALV. Verder geeft hij aan dat de RvA 
hier wel betrokken bij is en dat de commissie na de Wissel ALV wordt opgeheven. Haije 
geeft aan dat een verschil is dat de RvA wel advies geeft, maar niet met nieuwe ideeën komt 
en dat deze commissie dat wel gaat doen. Jurriaan geeft aan dat de commissie echt verder wil 
gaan kijken dan onze neus lang is. Er zitten actieve leden in de commissie, maar ook leden die 
ook lid zijn bij andere verenigingen om te kijken wat we van die andere verenigingen te 
kunnen leren. Esther geeft aan dat ze het een goed idee vindt, maar dat ze het ook eens is met 
Atma dus dat er misschien onder de leden kan worden gepeild waar wel en geen behoefte aan 
is. Vincent geeft aan dat dit belangrijk is om mee te nemen aangezien de commissie zelf niet 
erg divers is en het wel belangrijk is dat alle jaarlagen van de B.I.L. betrokken worden. Najla 
geeft aan dat er gewaakt moet worden voor frictie tussen het bestuur en de commissie als 
bijvoorbeeld het bestuur het advies van de commissie niet opvolgt. Vincent geeft aan het hier 
mee eens te zijn, maar dat er juist gekeken moet worden naar de kansen die zo’n commissie 
biedt. Verder geeft hij aan dat het inderdaad een advies blijf van de commissie, dus dat het 
bestuur er in principe niets mee hoeft te doen. Haije geeft aan dat dit ook een reden is voor het 
besluit om de commissie gelijk op te heffen als het advies eenmaal gegeven is. Atma geeft 
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nog als tip aan de commissie om naar het strategisch plan van de Universiteit dat dit jaar is 
veranderd te kijken. Jurriaan geeft nog aan dat als iemand ideeën mocht hebben die van harte 
welkom zijn.  
  

13.  W.V.T.T.K. 
  
Haije wil het bestuur bedanken voor de positieve houding tegenover de oprichting van de 
Commissie Brede Heroverweging.  
  
 
 

14.  Decharge stemcommissie 
  
Stephanie en Haije worden bedankt voor hun inzet gedurende de ALV waarna zij worden 
gedechargeerd als stemcommissie.  
  

15.  Rondvraag 
  
Atma geeft aan uit te kijken naar de debatten over diversiteit en vraagt vervolgens of het 
bestuur er nog fiducie in heeft. Het antwoord is unaniem ja.  
  

16.  Sluiting 
  
Rick sluit de vergadering op 11 maart 2021 om 23:35. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


